
OK Vendelboernes  bestyrelsesmøde nr. 4/ 2021

Torsdag d 11/11 kl. 18.00

Forud for klubaften

Klublokalet, Højene Skole

Afbud Lene, Allan, Susanne, Jan

1. Referat fra sidste møde godkendt

2. Siden sidst

# Divisionsmatch: ingen kommentarer

# Natløb: OKV har afholdt en afd. af Nordjysk Nat i Tornby. OK afvikling af arrangementet.

3. Økonomi

Kassereren gennemgår den aktuelle økonomiske status ift budget. Økonomien ser meget
bedre ud end frygtet i lyset af corona. Rettidig omhu har båret frugt. OKV har bidraget til
afvikling af Nordic Military Orienteering i Tversted. Det gav ekstra indtægt. Der er p.t. 124
aktive medlemmer i klubben

OKV har endvidere givet en hånd med til afvikling af Militær Feltsport i Skagen. Afregning er
endnu ikke modtaget.

Børneattester på bestyrelsesmedlemmer for 2021 mangler. Ellen ansøger om attester, de
enkelte bestyrelsesmedlemmer skal være obs på meddelelse herom i Eboks, der er kort frist
til at reagere.

4. Klubudvikling

# Spørgsmål fra NOU´s seneste møde til diskussion. Bestyrelsen enes om følgende:

a) Bifalder forslag om at flytte Stafetten fra Kristi Himmelfarts Dag til 2. Pinsedag. Vi skal
selv arrangere stafet i 2022

b) Bifalder stafetten fremover afvikles med to-mands hold
c) Bifalder der oprettes flere klasser

5. Kommende aktiviteter

# Coronarestriktioner bibeholdes til klubløb. Kan hurtigt justeres om nødvendigt.

# NJ2D22 11-13/3:

Alle aftaler SKAL indgås med forbehold indtil allersidst – corona spøger stadig. Og der er
formodentlig ikke kompensationsregler som for to år siden

Kiosken forhører sig om mulighed for salg fra separat pølsevogn



Toilet: Henning spørges, om han vil lave aftaler. Ikke bindende aftaler før til allersidst. Dyr
post. Andre muligheder end Godik?

Natløbet forbliver i Ålbæk efter banelæggerens ønske. Parkering ved Gårdbogård? Hvem
lavede aftale med ejeren, sidst vi var der?

Fortræning: Gert Odgaard og Ole Thomsen i Bunken. Skovtilladelse er indhentet

Langdistance Højengran: Jørn Bachmann, Hans Ingemann, Ole Nielsen (AOK)

Mellemdistance Kirkemilen: Mogens Christensen, Sven Ove Thimm, Jørgen Jensen (Skagen)

Øvrige funktionsledere har alle meldt klar igen

Parkering: Alle ”lommer” må inddrages inkl. hundetræningspladsen, hvis ikke de har stævne.
Alternativt anvendes arealet ved Skagen Stadion.

Der kører 3 shutlebusser fra parkering til stævneplads. TOP Nord unge tilbydes at varetage P-
tjansen formedelst 15.000 kr.

Start: Der er forslag om, at specifikke voksenklasser tilbydes fri start. Dog skal eliteklasser og
store klasser som H 60 have faste starttider. Dette diskuteres med stævnekontrollen, og er
ikke afgjort endnu. Fri start vil være nemt for beregningen

Evt. krav om Corona pas? Kontrol ved stikprøver?

Kjeld udarbejder indbydelse og indkalder til funktionsledermøde

Skovtilladelser blev sikret i 2020, da NJ2D blev udsat til 2022

# Nytårsløb: I flg. træningsudsvalgsformand Kirsten, er Susanne og Mogens i gang med
planlægning. Muligvis afvikles løbet ikke som sprint, da der kun car 9 deltagere forleden til
sprint i Hirtshals. For få klubmedlemmer interesserede i denne specielle disciplin?

# Juleløb: Afvikles 5/12 i Tornby. Banerne er lavet. Hanne laver opslag om, hvem der vil stå for
boller og kakao

# OKV skal stå for 1. afd. af Nordjysk Vinterlang i Tornby i december. Kjeld laver baner. Ann er
banekontrol, Henning og Hanne hjælper med udsætning og indhentning af poster

#  NJ Lang 2022: Kjeld og Rasmus banelæggere, Uggerby

# Nordjysk Stafet 2022: Formodentlig 2. pinsedag 6/6 – Skovkarlearrangement. Bøgsted
foreslås, stævnecenter på Skovbogaard. Ole søger tilladelse.

6. Ungdomsudvalg

Allan fraværende. Tre ungdomsløbere var afsted til KUM, Sami og Rikke var med som hjælpere

7. Kortudvalg

NJ2D i 2024 – Tolne er foreslået, men adgangen er lidt problematisk for tiden. Skovejerne
tilbydes 40.000 kr. for adgang for NJ2D + klubløb to år frem. Ole Thomsen forhører sig. NB: En
del af skoven er foreslået omdannet til ”naturområde”. Alternativ skov skal evt. findes



8. Træningsudvalg

Umiddelbart efter bestyrelsesmødet, er der klubmøde hvor status på banelæggerteams´ene
og fordeling af klubløb i foråret 2022 drøftes

9. Kommunikation

% nyt

10. Evt.

Bestyrelsen holder lidt lav profil i 2022. Ikke flere nye tiltag. Der er mange skibe i søen.

VPV (Vendsyssel på Vægten) i januar/ februar 2022. Vi tilbyder deltagelse til klubløb i lighed
med 2020

Generalforsamling afholdes onsdag d 19/1 2022

11. Næste møde

15/12 kl. 18.00 – forberedelse af generalforsamling og julefrokost. Ellen og Hanne er skaffere

Mødet slut 19.27

Referent Hanne Bak-Mikkelsen


